
ZÁPIS Z 25. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 20. 10. 2021 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.45 hod. 
Jednání řídil: Pavel Mareš, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Host: Jan Hamrník, vedoucí tiskového odd. 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (příloha) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 25/2021: 
 
1. Zpětná vazba k říjnovému číslu měsíčníku. 
2. Tematický plán listopadového čísla. 
3. Ekonomika vydávání měsíčníku. 
4. Dlouhodobý tematický plán. 
5. Různé. 
 
Za ověřovatele zápisu navržena Denisa Řezníčková. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K ŘÍJNOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli podstatné výhrady či 
připomínky. Obecně byla vyslovena pochvala za to, že měsíčník dává slovo jak radnici, tak 
organizacím, které se aktivně podílejí na životě v Praze 10. 
_______________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN LISTOPADOVÉHO ČÍSLA. 
  
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu listopadového čísla. Členové rady položili 
k předloženým podkladům několik otázek, které byly zodpovězeny. Odsouhlasen byl 
prezentovaný návrh titulní strany s motivem malešické polikliniky. Po vyslovení souhlasu 
s koncepcí čísla ze strany členů rady byl tento bod ukončen.   
 
-Rozpis stránek tvoří přílohu tohoto zápisu. 
_________________________________________________________________________________ 
3. EKONOMIKA VYDÁVÁNÍ MĚSÍČNÍKU. 
 
-Vedoucí tiskového oddělení informoval členy redakční rady o finanční stránce vydávání 
měsíčníku. V následné diskuzi nad přehledem za poslední rok vznesla Z. Freitas dotaz, proč se 
liší částky vydané za jednotlivé měsíce. J. Hamrník vysvětlil, že v některých měsících měl časopis 
vyšší počet stran a v průběhu roku se také kvůli uzavření smlouvy měnila cena za distribuci 
časopisu.  
_______________________________________________________________________________ 
4. DLOUHODOBÝ TEMATICKÝ PLÁN. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o náhradě rubriky Slovo k srdci, která na konci roku naplní 
své poslání. V obšírné diskuzi se P. Mareše vyslovil pro představování sportovních klubů a 
volnočasových organizací, zatímco sociální organizace a zařízení navrhl prezentovat souborně 
v tematických celcích, např. dvakrát v průběhu roku. K volnočasovým aktivitám se přiklonil také 
L. Tyl. Podle názoru J. Komrsky je naopak v dnešní době nejdůležitější informovat podrobně o 



všech dostupných sociálních službách. Z. Freitas návazně navrhla uvádět nejen zařízení 
provozovaná městskou částí Praha 10, ale i služby jiných zřizovatelů, které mohou být 
doplňkové pro lidi se speciálními potřebami, neziskovky a charitativní organizace. Vodítkem by 
měl být katalog registrovaných sociálních služeb Prahy 10 a doporučení sociálního odboru ÚMČ. 
D. Kašpar vyslovil přání, aby v sociální oblasti nebyly představovány pouze úzce profilované 
služby. Na závěr se redakční rada shodla, že by měly vzniknout dvě rubriky – jedna o životních 
situacích (svízele, prevence, příslušné sociální služby), druhá o sportovních a volnočasových 
aktivitách v městské části.  
_______________________________________________________________________________ 
6. RŮZNÉ. 
 
-Redaktor M. Pencák se členů redakční rady dotázal, zda může pro lednové číslo znovu 
připravovat obálku s některým z místních výtvarníků. Nikdo proti záměru nic nenamítal. 
 
 
 
 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatel: Denisa Řezníčková  


